
國立清華大學   學年   學期 大學部學生 重複修讀申請表 

Course Repeat Application Form for Undergraduate Students 

姓名 Name                              系所 Major                           

學號 Student ID                           電話 Mobile                           

擬修習科號 Course No.                教師 Instructor                學分 Credit      

科目名稱 Course Title                                                    

請勾選原因，並檢附歷年成績單供系主任參酌 

Please select a reason and attach a copy of your transcript for the Head of Department's reference. 

□   雙主修     系，已修習之同名課程不予承認，須重新修習 My double major 
(              )doesn't recognize the course I took before. 

雙主修學系主管簽章_______________ 

 

□輔系             系，已修習之同名課程不予承認，須重新修習 My minor 
(              )doesn't recognize the course I took before. 
 

輔系學系主管簽章_______________ 

 

□轉系至        系 due to the change of my major to (              ) 
 

 **師資生因修讀全英語教學師資培育課程所需，請洽師培中心另填專用表格** 

 
□同意修讀，《納入》畢業必修學分數 We agree that the student may repeat the course and 

receive the credit hours to meet graduation requirements. 

□同意修讀，但《不納入》畢業必修學分數 We agree that the student may repeat the 

course, but will not receive credit toward graduation requirements. 

________________________________ 
就讀學系(班)主管簽章 

Current studying dept. director’s signature 
 

 
   
課務組 Division of Curriculum 
(解除限制 release restriction ) 

 註冊組 Division of Registration 
(畢業審核用 graduation verification) 

本表格須於加退選截止日前繳交至課務組，並於課務組受理後自行上網加選 
The deadline is the last day of Add or Drop Selection. After you submit this form, the Curriculum Office will set up 
your eligibility in the system. Be sure to select this course online. 


